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هشدار وزیر نیرو 

خداحافظی از روسیه

سردار میریان گفت: جنگ را با جوانان اداره کردیم و به اینجا رساندیم. 
ســردار میریان، رئیس اداره عملیات زمینی ســپاه پاســداران در برنامه زنده 
تلویزیونی صبح بخیر ایران گفت: زمان جنگ کدام فرمانده جنگ، خانواده اش 
پیش صدام زندگی می کرد؛ امروز نزدیک ۴ هزار فرزند برخی از مسئولان در 
آمریکا و اروپا و کانادا زندگی می کنند. کســانی که از بچگی در خارج دارند 

تربیت می شوند، هیچ مسئولیتی در آینده کشور نباید بگیرند.

محمد حســین فرهنگی، نماینده مردم تبریز در مجلس گفت: وضعیت 
قابل قبولی در جریان نیست. مصوبه مجلس این بود که ابتدا دولت سهمیه های 
مردم را تعیین کند و به همه متقاضیان سرویس داده و کالابرگ های الکترونیکی 
در اختیارشان قرار بدهد و بعد از آن به حذف ارز ترجیحی اقدام کند؛ اما دولت 
عکــس آن عمــل کرد؛ اول ارز را حذف و بعد جامعه را با تنش های قیمتی و 
گرانی مواجه کرد و بخشــی از مصوبه ای که گفته شــد قیمت ها متناسب با 
شــهریور ۱۴۰۰حفظ شود، عملی نشد. در مورد کالابرگ ها و دهک بندی ها 

هم آن چیزی که جامعه انتظار داشت، اتفاق نیفتاد.

محمدجواد لاریجانی با بیان اینکه ممکن اســت شــما فردی را خیلی 
دوســت داشــته باشید اما به دلیل اینکه وی از مســیر حق انحراف پیدا کرده 
است باید این دوستی را تمام کنید، این موضوع در مورد خود من هم صادق 
اســت، گفت: من با آقای خاتمی دوستی بسیار نزدیک و با مهندس موسوی 
هم رابطه کاری سنگین و زیادی داشتیم اما انحراف موجب می شود علیرغم 

اینکه علاقه مند به این دوستی هستیم، آن را کنار بگذاریم.

معاون امور بانکی، بیمه و شــرکت های دولتی وزیر اقتصاد با بیان اینکه 
اطلاعات مالی ۶۲ شرکت اصلی منتشر شده است، بیان کرد: حدود ۱۸ درصد 
این شرکت ها مشمول ماده ۱۴۱ می شوند؛ یعنی میزان زیان انباشته آن ها بیش 
از ۵۰ درصد ســرمایه ثبت شده آن هاست که در واقع ورشکسته و زیان ده به 

شمار می روند.

نایب  رئیس روابط بین الملل منطقه خاورمیانه و شــمال آفریقا در اتاق 
بازرگانــی و صنعت هند از علاقه شــرکت های هندی بــه ورود به صنعت 
خودروسازی ایران خبر داد. ویجای مهِتا در همایش مشترک فعالان اقتصادی 
ایران و هند با بیان اینکه هند طی چند سال آتی به یک اقتصاد ۵ هزار میلیارد 
دلاری در جهان تبدیل خواهد شــد، افزود: سیاست های اقتصادی دولت در 
هند، منجر به آن شده که رشد سریع اقتصادی این کشور از چین پیشی بگیرد.

وزیر جهاد کشاورزی گفت: طرح فروش وزنی )کیلویی( نان در شورای 
آرد و نان در دست بررسی است و پس از تصمیم نهایی بر مبنای آن اقدام می شود.

رئیس کل ســازمان امور مالیاتی در خصوص اســتفاده از روش کارت 
به کارت از ســوی برخی اصناف و مشــاغل به جای دستگاه های پوز گفت: 
مطب های بسیاری از پزشکان می گویند دستگاه پوز ندارند و بیمار را مکلف به 
کارت به کارت یا ارائه پول نقد می کنند اما امسال در قانون بودجه همه پزشکان 
مکلف شده اند که حتماً از دستگاه های پوز استفاده کنند، در غیر این صورت 
تخلف محسوب شده و قانون ضمانت اجرا برای آن تعریف کرده است. وی 
افزود: سامانه گزارش دهی مردمی یا سوت زنی در سامانه سازمان امور مالیاتی 
اعلام کرده ایم تا فرار مالیاتی را اعلام کنند. بر اساس اطلاعات دریافتی مردم، 
کارشناسان سازمان امور مالیاتی نتیجه این سوت زنی ها را اعلام خواهند کرد.

محرابیان وزیر نیرو گفت: بخش خانگی با پاداش صرفه جویی، می توانند 
کاهش مصرف را ایجاد کنند؛ بیش از ۷۵ درصد مردم الگوی مصرف را رعایت 
می کنند و از ۲۵ درصد مابقی نیز، حدود ۱۷ تا ۱۸ درصد در محدوده الگو هستند که 
با یک اقدام جزئی، زیر الگوی قرار خواهند گرفت که ۵ برابر میزان صرفه جویی، 
پاداش خواهیم داد. حدود ۶۵۰ هزار مشترک بدمصرف داریم؛ بدمصرف ها عمدتاً 

کنتور هوشمند دارند و اگر رعایت نکنند، برقشان محدود خواهد شد.

فروشــگاه های زنجیره ای قهوه، اســتارباکس اعلام کرد، از روسیه خارج 
می شود و دیگر حضوری در این کشور نخواهد داشت. بر اساس نامه این شرکت 
آمریکایی به کارکنانش، اســتارباکس ۱۳۰ فروشــگاه خود در روسیه را تعطیل 
خواهد کرد. در این نامه همچنین آمده اســت، استارباکس به پرداخت دستمزد 
نزدیک به ۲۰۰۰ کارمند روســی خود به مدت شــش ماه ادامه می دهد و به آن ها 
کمک می کند تا به مشــاغل جدید منتقل شوند. این شرکت در هشتم ماه مارس 
تمامی فعالیت های خود را در روسیه به علت تحریم های غرب به حالت تعلیق 
درخواهد آورد. توقف فعالیت های این شرکت در روسیه شامل ارسال و تحویل 

تمام محصولات استارباکس و تعطیلی موقت کافه ها بوده است.

اخبار ویژه ...

سرویس سیاسی- نماینده تهران در مجلس، گفت: به عقیده من هیچ تصمیمی 
چه ســخت باشد و چه آسان، بدون مشارکت مردم در تصمیم گیری و نه مشارکت 

فقط در اجرای آن تصمیم قطعاً به دیوار خواهد خورد.
روح الله ایزدخواه نماینده تهران در مجلس شورای ، درخصوص صحبت های 
اخیر رییس جمهور با کلیدواژه »تصمیمات سخت«، گفت: من از اینکه تصمیم سخت 
مدنظر آقای رییس جمهور چه چیزی است یا در چه موضوعی خواهد بود، اطلاع 
ندارم اما به عقیده من هیچ تصمیمی چه ســخت باشد و چه آسان، بدون مشارکت 
مردم در تصمیم گیری و نه مشــارکت فقط در اجرای آن تصمیمی است که قطعاً به 
دیــوار خواهد خورد.وی ادامه داد: معمولاً مشــارکت و همکاری مردم در اجرای 
تصمیمات اتخاذ شده مطالبه می شود اما باید به این نکته مهم توجه شود که مردم باید 
در هر تصمیمی که اتخاذ می شود مشارکت داشته باشند و نظرشان اخذ شود، در چنین 
شرایطی مشارکت، همکاری و همدلی مردم با تصمیم نهایی قابل توجه خواهد بود.

ایزدخواه در ادامه تاکید کرد: در خصوص صحبت های آقای رییس جمهور هم 
آن تصمیم چه سخت و چه آسان باید از ابتدا مشارکت آحاد مردم در تصمیم گیری و 
اجرا را داشته باشد. حضرت امام)ره( فرمود: »همه باهم« این همه باهم از ابتدا است، 
از روز تصمیم گیــری تا اجرا و پایان. وی افزود: بنابراین دولت چه بخواهد تصمیم 
سخت بگیرد چه آسان، باید مردم را وارد گود کند.نماینده تهران در خصوص تبعات 
تصمیم گیری های بدون مشــارکت مردم ابراز داشت: اینکه ما برویم پشت درهای 
بســته برای مردم تصمیم بگیریم چه این تصمیم برای معیشت مردم باشد چه برای 
موضوعات کلان اقتصادی کشور، اگرچه ممکن است در کوتاه مدت یک گشایشی 

ایجاد کند، اما در بلندمدت قطعاً ما را دچار مصیبت های سخت تر خواهد کرد.

ایزدخواه نماینده تهران در مجلس:

 تصمیم گیری پشت درهای بسته ما را دچار 
مصیبت های سخت تر می کند

جعفرزاده ایمن آبادی نماینده ادوار مجلس:

دولت بگوید نقشه اصلاحات اقتصادی 
چیست و چند سال دیگر باید مقاومت کنیم

سرویس سیاسی- غلامعلــی جعفرزاده ایمن 
آبادی نماینده ســابق مجلس، در پاسخ به این سوال 
که با توجه بــه اینکه دولت جراحی اقتصادی انجام 
داده، ضعف و اشکالات آن را در کجا می بینید، گفت: 
بزرگترین اشکال آن گفتگو نکردن با مردم است. این 
طرح اصلا عدالت و مردم سالاری نیست. نمی توان 
گفت من به کالایی یارانه بدهم عدالت است و اگر به 
کالایی دیگر یارانه ندهم عدالت نیست. یارانه مبنای 
عدالت است یا مبنای عدالت نیست. بخشی از یارانه 
را برداشــته و بخش دیگر را تخصیص دادیم. دولت 
بایــد با مردم صادقانه صحبت می کرد که دولت پول 
ندارد و تحریم بوده و مجبور است ارز ۴۲۰۰ را حذف 

کند. 
وی افزود: بزرگترین مشکل نبود صداقت است. 
دولت ده ها کار واجب بــرای اصلاحات اقتصادی 
داشت که باید انجام می داد. اصلاح نظام بانکی، نظام 
اداری، اصلاح نظام مالیاتی، گمرکی این موارد بخشی 
از برنامه های اصلاحی بــود حذف ارز ۴۲۰۰ مورد 
پانزدهم به بعد بود. اما آمد از سفره مردم شروع کرد. 

سفره مردم اولویت چندم بود؟ 
ایمن آبــادی تصریح کرد: من با کلمه جراحی 
اقتصادی مخالفم. چرا باید از کلمه خشــن استفاده 
کنیــم. باید از کلمه اصلاح اقتصادی اســتفاده کنیم. 
دولت امروز باید بگوید نقشــه اصلاحات اقتصادی 
چیســت؟ چند سال دیگر باید مقاومت کنیم؟ زمان 
آن را باید مشخص کند. اگر بعد از شش ماه به هدف 
نرسیدیم مردم چه باید بکنند؟ تا کی باید مدارا کنند؟ 
بنابراین دولت باید از خود شروع می کرد. باید برای 
افزایــش درآمدهــا همه راه ها را می رفت. تســویه 
وا م های مالیاتی و مطالباتی که داشت را انجام می داد 
بعد می گفت کسری بودجه داریم باید از مردم کمک 
بگیریم. امروز باید پرســید چرا سفره مردم را خالی 
کردید؟ امروز ۶ هزار میلیارد تومان یارانه به بعضی از 
نهادها و دستگاه های فرهنگی می دهید چرا این کار 

را انجام می دهید؟ 
وی درباره اینکه دولت باید چه اقداماتی انجام 
دهد تا قیمت ها اصلاح شود، گفت: دولت برای این 
کار متاســفانه زیرساختی آماده نکرد. حذف یارانه و 
گران کردن کالا، هنر عجیب و غریبی اســت. دولت 
می گوید کالا گران شــد که شد. با اقتصاد دستوری 
نمی توان قیمت هــا را اصلاح کرد بایــد از اقتصاد 
دســتوری فاصله گرفت. اقتصاد علم است و باید با 
عرضه و تقاضا قیمت کالا را مشخص کرد. اقتصاد را 
باید مدیریت کرد و پیوســته آن را دنبال کرد نباید در 

کار اقتصاد دخالت کرد. 
ایمن آبادی در پاســخ به این سوال که باید چه 
اقداماتی انجام شود تا شکاف اجتماعی و اعتراضات 

معیشتی کاهش پیدا کند، گفت: مردم امروز در شوک 
هســتند و زیر فشــار اقتصادی تلف می شوند. آمار 
طلاق بالا رفته و دولت امروز به دنبال جبران کسری 
پول های خود است. این قرار مردم با سید محرومان 
نبــود و دولــت با این کار زیر قــول و قرار خود زد. 
دولت قول هایی داده اســت که به خیلی از آنها عمل 
نشده است. اگر قرار بر این باشد که شکاف اجتماعی 
بیشتر نشود باید به تمام وعده هایی که داده عمل کند. 
وی تصریح کرد: دولت وظیفه دارد به فکر رفاه 
عمومی باشد. دولت امروز راحت طلب شده و خود 
را تامین می کند تا پولی که به دستش می آید را توزیع 
کند. در صورتی که دولت باید سختی بکشد و برای 
مردم منابع تهیه کرده و رفاه عمومی مردم را تامین کند.

نماینده ادوار مجلس گفت: امروز همه مردم با این طرح اصلاح اقتصادی در شوک فرو رفتند و زیر فشار اقتصادی تلف می شوند 
دولت با این کار زیر تمام قول و قرار خود زد و به وعده هایی که داد عمل نکرده است.

مردم امروز در شوک هستند و زیر فشار اقتصادی تلف می شوند. آمار طلاق بالا رفته و دولت 
امروز به دنبال جبران کسری پول های خود است. این قرار مردم با سید محرومان نبود و دولت 
با این کار زیر قول و قرار خود زد. دولت قول هایی داده است که به خیلی از آنها عمل نشده است. 
اگر قرار بر این باشد که شکاف اجتماعی بیشتر نشود باید به تمام وعده هایی که داده عمل کند. 

سرویس سیاســی- یــک نماینده 
پیشین مجلس شــورای اسلامی گفت: با 
کاهش میزان خرید مردم، آقای وزیر جهاد 
کشاورزی در جلســه  ای  گفتند ما تمامی 
محصولات را از تولید کنندگان خریداری 
می کنیم اما آیا چنین قدرت خریدی برای 

دولت وجود دارد؟
مهرداد بائوج لاهوتی، درباره اصلاح 
نظام پرداخت یارانه ها گفت: دولت یارانه ای 
را به صورت ارز پرداخت می کرد که امروز 
شــکلش عوض شده اســت، پرداخت یارانه در گذشته این طور بود که به دست 
کسانی که اقلام را وارد می کردند ما به التفاوت یارانه ها پرداخت می شد و به صورت 
غیرمســتقیم به مصرف کننده می رسید اما در حال حاضر نگاه دولت این است که 
یارانه مســتقیم به دست مصرف کننده برسد.  این نماینده پیشین مجلس شورای 
اسلامی خاطرنشان کرد: امسال در بودجه یارانه ۱۷۲ هزار میلیارد تومان پیش بینی 
شده بود، منتها بحث و ابهامی که وجود دارد این است که اگر سال گذشته بالای ۱۵ 
میلیارد دلار برای این کار هزینه شده بود، امسال هم همان ۱۵ میلیارد دلار بگیریم 
تفاوت این رقم حدود ۳۰۰ هزار میلیارد تومان می شود، سوال اینجاست دولت آیا 
با همین ۱۷۲ هزار میلیارد تومان می خواهد مدیریت اصلاح نظام پرداختی یارانه ها 
را انجام دهد؟ اعتقاد شخصی من این است که دولت اگر حالا وارد این عرصه شده 
اســت باید کل ۳۰۰ هزار میلیارد تومان را به مردم بدهد. نمی شود بخشی از ارز ۴ 
هزار و ۲۰۰ تومانی را کسر کند و برای خودش نگه دارد بخشی را به مردم بدهد، 
بنابراین باید شــفاف کند تمام تفاوت حاصل از ۱۵ میلیارد دلار را در اختیار مردم 
قرار دهد.  وی یادآور شد: در اصلاح نظام پرداخت یارانه ای مصرف کننده تنها دیده 
شده است،  تولیده کننده چه تکلیفی دارد؟ توجه داشته باشید هنگامی که قیمت ها 
بالا می رود، کاهش در مصرف خواهیم داشت؛ کاهش در مصرف، کاهش در تولید 
را به همراه خواهد داشت، تولید کننده در این صورت چه می شود؟ این ها معادلات 
مجهولی اســت که دولت باید به آن توجه کند.  لاهوتی با بیان این که اگر کاهش 
در تولید صورت گیرد چه  باید کرد و برای تولیدکننده چه تدبیری باید اندیشید، 
افزود: آقای وزیر جهاد کشــاورزی در جلسه  ای گفتند ما تمامی محصولات را از 
تولیدکنندگان خریداری می کنیم. آیا چنین قدرت خریدی برای دولت وجود دارد؟ 
وی تاکید کرد: مطلب بعدی ســرمایه در گردش خود تولیدکنندگان اســت 
که باید سرمایه در گردش وضع موجود حداقل  ۷الی ۸ برابر باشد. به خاطر دارم 
آقای میرکاظمی در جلسه کمیسیون تلفیق گفتند قرار است کل سرمایه در گردش 
بنا به درخواست وزیر جهاد ۱۰ هزار میلیارد تومان باشد. اعتقادم بر این است اگر 
چنین عددی در نظر گرفته شــود بســیار عدد ضعیفی است چراکه نمی تواند نیاز 
تولیدکنندگان را تامین کند تا آن ها نیاز مصرف کنندگان را تامین کنند. همان طور که 
نگاه ما امروز به مصرف کننده است، حواسمان باید به تولیدکننده هم باشد و جایی 
برای آن ها بگذاریم و دقت کنیم باید همزمان تولید و مصرف را در کنار هم ببینیم.

این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی با اشاره به این که مردم باید بدانند 
یارانه اســتمرار دارد یا خیر، گفت: مردم باید اطمینان داشــته باشند که این یارانه 
می ماند؟ نکته مهم تر این اســت که با افزایش یارانه، تورم افزایش پیدا می کند یا 
خیر؟ آیا مانند همان یارانه ۴۵ هزار تومانی آقای احمدی نژاد که چندین و چندسال 
باقی ماند، خواهد شد؟ اگر مانند همان ۴۵ هزار تومان باشد با افزایش قیمت هایی 
که صورت می گیرد، مردم ضرر سنگینی می کنند.  وی تاکید کرد: هرچند که آقایان 
می گفتند ارز ۴ هزار و ۲۰۰ تومانی تاثیری در زندگی مردم ندارد، اتفاقا اجرای این 
طرح اثبات کرد تاثیر داشت، چرا که اگر تاثیر نداشت مرغ به کیلویی ۶۴ هزار تومان 
نمی رسید! پس تاثیر داشت. از همه مهم تر آقایان باید بدانند اقتصاد دستوری نیست 
که بگوییم فقط ۴ قلم کالا گران خواهد بود، دولت باید حواسش باشد که بعضی 
از مســائل زنجیره وار به یکدیگر ربط دارد. لاهوتی عنوان کرد: امروز این جراحی 
انجام شــده اســت، در صورتی که دولت گذشته اندک اندک این یارانه را از طریق 
اقلام کالا حذف می کرد. در حال حاضر هم  دولت با این کارش یارانه را ثابت کرد، 
مانند زمان آقای احمدی نژاد و یا مانند زمان آقای روحانی که مردم یارانه بنزین و 
معیشتی می گرفتند، تثبیت شد.  وی خاطرنشان کرد: سال آینده گوشت و مرغ همین 
قیمت که نیست. آیا این یارانه افزایش پیدا می کند؟ یا این که افزایش قیمت ها به مردم 
تحمیل می شود؟ این نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی بیان کرد: حواسمان 
به این افزایش قیمت و ذخایر استراتژیک باشد. امروز چینی ها چند برابر هر سال 
خرید می کنند این ها مسائلی است که روی قیمت جهانی تاثیر گذاشته است و باید 
دقت کنیم. وی گفت: به هر حال این جراحی انجام شده است و اختلاف نظرهای 
در این مورد وجود دارد، به شخصه معتقدم جامعه آمادگی این اقدامات را نداشت و 
امروز باید همه کمک کنیم مصرف کننده ها که مردم باشند در این شرایط اقتصادی 
آسیب کمتری ببینند و تولیدکنندگان از طریق سرمایه در گردش حمایت شوند  که 

آن ها هم آسیب نبینند.

ســرویس سیاسی- نماینده مردم ســاری در مجلس با بیان اینکه مردم باید 
بدانند یک میلیارد دلاری که مقام معظم رهبری از صندوق توسعه ملی برای مقابله 
با بیماری کرونا و دفاع از سلامت مردم اختصاص دادند، در کجا هزینه شده است، 
گفــت: دولت قبل درخصوص تخصیص ایــن اعتبارات به خوبی عمل نکرده و 
افرادی که واردات واکسن را مشروط به برجام کردند، باید امروز پاسخگو باشند. 
علی بابایی کارنامی مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی خود ضمن تبریک به 
رئیس مجلس و نواب هیات رئیسه برای اعتماد مجددی که نمایندگان به آنها کردند، 
گفت: رأی هایی که به شما دادند، پیام دارد و آن اینکه در اجلاسیه سوم شأن مجلس 
یازدهم با توجه به اهدافی که دارد حفظ شود و افرادی که به عنوان کاندیدا ثبت نام 
کردند اما رأی نیاورند نیز در درون ساختار مجلس هستند و آرزوی توفیق برای آنها 
نیز داریم. وی با اشاره به ماده ۲۲ و ۲۱۲ آیین نامه داخلی مجلس افزود: تحقیق و 
تفحص یکی از ابزارهای مترقی آیین نامه داخلی مجلس شورای اسلامی در جهت 
صیانت از حقوق ملت ایران اســت، یک میلیارد دلاری که مقام معظم رهبری در 
شرایط بسیار حساس برای مدیریت و مقابله با بیماری کرونا و دفاع از سلامت مردم 
اختصاص دادند، متاسفانه در استان ها گزارشاتی دریافت کردیم که حق بسیاری 
از افراد از جمله کادر درمان تضییع شده است و بسیاری از مردم ایران در این رابطه 
شکایت دارند و دولت و وزیر سابق بهداشت و درمان و سازمان برنامه و بودجه در 
این زمینه خوب عمل نکرده است، لذا از رئیس مجلس درخواست دارم با توجه به 
اینکه تحقیق و تفحص در این رابطه را ترک کردیم، این موضوع را پس از آغاز به کار 
اجلاسیه سوم مجدد در اولویت بررسی قرار دهد.نماینده مردم ساری و میاندرود در 
مجلس یازدهم ادامه داد: مردم باید بدانند که یک میلیارد دلاری که از صندوق توسعه 
ملی برای مقابله با بیماری کرونا با اذن رهبری اختصاص یافت در کجا هزینه شده 
است و افرادی که واردات واکسن را مشروط به برجام و توافقات می کردند، باید 
هم اکنون پاسخگو باشند. نکاتی که در گزارش امروز کمیسیون برنامه، بودجه و 
محاسبات آمده بدون اغراق است. ما نمایندگان باید پاسخگوی مردم باشیم و شأن 
مجلس نیز بسیار مهم است. معلمان در حوزه انتخابیه درخصوص اجرای طرح رتبه 
بندی از ما سوال می کنند، این موضوع مصوبه قانونی بوده، اما اظهارنظرهای متفاوتی 
از اجرای آن شنیده می شود، لذا رئیس جمهور دولت سیزدهم یک بار برای همیشه 
این موضوع را تعیین تکلیف کرده و شما نیز به عنوان رئیس دستگاه قانونگذاری این 
موضوع را پیگیری کنید تا این اقدام مجلس یازدهم در جهت احقاق حقوق معلمان 

که برای اولین بار بعد از انقلاب در حال انجام است، محقق شود.

لاهوتی نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی  :

در اصلاح نظام پرداخت یارانه ها 
حمایتی از تولیدکنندگان نشده است

بابایی کارنامی نماینده مجلس؛

مردم باید بدانند یک میلیارد دلار 
صندوق توسعه ملی برای مقابله با بیماری 

کرونا کجا هزینه شد

در انتخابات اجلاسیه سوم هیات رییسه مجلس چه گذشت؟
ســرویس سیاسی- اعضای 
هیــات رییســه مجلس شــورای 
اسلامی در اجلاسیه سوم مشخص 

شدند.
در نشســت علنــی مجلس 
شورای اسلامی انتخابات اجلاسیه 
ســوم هیات رییسه مجلس شورای 
اسلامی در دستور کار صحن علنی 

قرار گرفت.
قالیباف در سومین سال 

متوالی رییس مجلس ماند
  در نشســت امــروز آقایــان 
محمدباقر قالیباف، فریدون عباسی 
دوانی، مرتضــی آقاتهرانی و الیاس 
نادران  به عنوان کاندیداهای گزینه 
ریاســت مجلس در اجلاسیه سوم 
مجلس معرفی شــدند و نمایندگان 
بــا ۱۹۴ رای محمدباقــر قالیباف 
را بــه عنــوان رئیــس مجلس در 
سومین ســال دوره یازدهم مجلس 
شــورای اسلامی انتخاب کردند در 
ایــن انتخابات مرتضــی آقاتهرانی 
۵۳ رای، الیــاس نــادران ۲۱ رای و 
فریدون عباسی ۳ رای کسب کردند. 
محمدباقر قالیباف )زاده۱ شهریور 
۱۳۴۰( نماینده حوزه انتخابیه تهران 
و ششــمین رئیس مجلس شورای 
اســلامی اســت.  وی عضو مجمع 
تشــخیص مصلحت نظام است و 
در کارنامه خود مسئولیت سه دوره 
شهرداری تهران را دارد. فرماندهی 
قــرارگاه ســازندگی خاتم الانبیا، 
نیروی هوایی سپاه پاسداران انقلاب 
اســلامی و نیروی انتظامی از دیگر 
ســوابق اجرایــی رییــس مجلس 

شورای اسلامی است.
علی نیکــزاد نایب رییس 

اول مجلس شد
 گزینــه هــای نــواب رئیس 
مجلس در اجلاســیه سوم هم علی 
نیکزاد ثمرین نماینده مردم اردبیل، 
عبدالرضــا مصری نماینــده مردم 
کرمانشــاه، هاجر چنارانی نماینده 
مردم نیشابور، ابراهیم عزیزی نماینده 
مردم کرمانشــاه و مجتبی ذوالنوری 
نماینده مردم قــم به عنوان کاندیدا 
اعلام شــدند که در جریان انتخاب 
نواب هیات رئیسه مجلس عبدالرضا 
مصری  و علــی نیک زادثمرین هر 
کدام   ۱۶۸ رأی  به دســت آوردند و 
دلیل یکســان بودن آرای مذکور ، بر 
اساس آیین نامه داخلی مجلس برای 
انتخاب نواب اول و دوم قرعه کشی 
صورت گرفــت که در نهایت علی 
نیک زادثمرین و عبدالرضا مصری به 

عنوان نواب اول و دوم هیات رئیسه 
مجلس در اجلاســیه سوم مجلس 

یازدهم انتخاب شدند.
علی نیکزاد ثمرین )زاده ۱۳۴۴ 
اصول گرا،  سیاســت مدار  اردبیل( 
نماینده مردم اردبیل، سرعین، نمین 
و نیر اســت و هم اکنــون هم  نایب 
رئیس اول مجلس شورای  اسلامی 
اســت؛ وی پیش تر به عنوان وزیر 
راه و شهرســازی، وزیر مســکن و 
شهرســازی، سرپرســت وزارت 
ارتباطات در دولــت  دهم فعالیت 
می کــرد. عبدالرضا مصــری )زاده 
۱۳۳۵ کرمانشــاه( نماینــده مردم 
کرمانشاه در مجلس شورای اسلامی 
اســت و از ۵ خــرداد ۱۴۰۰  هم به 
عنــوان نایب رئیــس دوم در دوره 
یازدهم مجلس شــورای اســلامی 
انتخاب شــد مصری در ادوار هفتم 
و نهم مجلس شــورای اسلامی به 
عنوان نماینده کرمانشاه در مجلس 
حضور داشــت در فاصله سال های 
۱۳۸۵ تا ۱۳۸۸ در دولت نهم، وزیر 
رفاه و تأمین اجتماعی بود و از ۱۳۸۸ 
تا ۱۳۹۱ نیز به عنوان سفیر ایران در 

ونزوئلا فعالیت می کرد.
ناظریــن هیات رییســه 

مجلس مشخص شدند
آقایان محسن پیرهادی نماینده 
مردم تهران،سید نظام الدین موسوی  
نماینده مردم تهران، علیرضا سلیمی 
نماینــده مــردم محــلات، محمد 
حسین فرهنگی نماینده مردم تبریز، 
مهدی باقری نماینــده مردم بناب، 
علی رضایــی نماینده مردم کنگاور 
و محمد رضا دشــتی نماینده مردم 
اردکان هــم به عنوان ناظرین هیات 
رییسه نامزد شــدند که با برگزاری 
انتخابات هیات رییســه اجلاســه 
سوم ســیدنظام موســوی با ۱۵۳ 
رای ،علیرضا ســلیمی با ۱۴۶ رای، 
محمدرضا دشــتی اردکانی با ۱۳۹ 
رای برای ناظــری مجلس انتخاب 

شدند.
ســید نظام الدیــن موســوی 
سیاســتمدار اصول گرا، نویسنده، 
پژوهشگر دارای دکترای مطالعات 
منطقــه ای از دانشــگاه تهــران و 
سخنگوی هیات رییسه یازدهمین 
دوره مجلس شورای اسلامی است. 
وی مدیر عامل پیشــین خبرگزاری 
فارس بود و توانست در یازدهمین 
انتخابات مجلس شــورای اسلامی 
با کســب ۷۷۸ هزار رای، به عنوان 

نماینده تهران به مجلس راه یابد.
علیرضا سلیمی )زاده ۱۳۴۳ - 
محلات( نماینده دوره های هشتم، 
نهم، دهم و یازدهم از حوزه انتخابیه 
محلات و دلیجان در استان مرکزی 
اســت. وی دکترای فقــه و مبانی 
حقوق خود را از دانشــگاه علوم و 
تحقیقات تهران اخذ کرده اســت و 
همچنیــن دروس خارج فقه را نزد 
مراجع طراز اول قم فرا گرفته  است.
محمدرضــا دشــتی اردکانی 
نماینــده  اردکان(   – )زاده ۱۳۴۳ 
مردم اردکان یزد در مجلس شورای 
اســلامی و عضو کمیسیون برنامه و 
بودجه و محاسبات است. وی پیش 
از نمایندگــی عضویــت در هیئت 
مدیره و رئیس کانون ســردفتران و 

دفتریاران را در کارنامه خود دارد.
دبیــران هیات رییســه 

مجلس یازدهم تعیین شدند
برای گزینه دبیری اجلاســیه 
هیــات رییســه مجلــس آقایان و 
خانم ها محمد رشــیدی ،محسن 
دهنــوی، روح الله متفکر آزاد، علی 
کریمی فیروزجایی، احمد فراهانی 
امیرآبادی، ســید محمــود نبویان، 
صدیف بدری، احمد نادری،مجتبی 
محمدرضــا صباغیان،  یوســفی، 
اسماعیل حســین زهی، حسینعلی 
امامی  حســین  حاجی دلیگانــی، 
راد،محسن بخشــی پور ،روح الله 
نجابت، عباس گودرزی، معصومه 

پاشایی، سید ناصر موسوی لارگانی 
، ابراهیــم عزیزی )شــیراز(، علی 
علیزاده، محمــد صفری و مرتضی 
محمــود وند کاندیدا شــدند که با 
برگزاری انتخابات ســید محســن 
دهنوی بــا ۱۶۵ رأی، حســینعلی 
حاجی دلیگانی  با ۱۱۰ رأی، محمد 
رشیدی را با ۱۰۱ رای، علی کریمی 
فیروزجایــی بــا ۱۰۱ رای، احمد 
امیرآبــادی فراهانــی را با ۹۸ رای، 
احمــد نادری را با ۸۹ رای  به عنوان 
دبیران هیات رئیســه مجلس برای 

اجلاسیه سوم انتخاب شدند.
دلیگانی،  حســینعلی حاجی 
نماینده دوره نهــم، دهم و یازدهم 
مجلس شورای اســلامی از حوزه 
انتخابیه شاهین شهر و میمه و برخوار 
در اســتان اصفهان و و عضو هیات 
رییســه مجلس شــورای اسلامی 

است.
فراهانی  امیرآبــادی  احمــد 
)زاده ۱۳۵۲(، سیاستمدار اصولگرا، 
نماینده دوره نهــم و دهم مردم قم 
در مجلس شورای اسلامی و عضو 
کمیسیون اقتصادی مجلس یازدهم 
است. سید محســن دهنوی متولد 
۱۳۶۳ در آزادشــهر استان گلستان، 
نماینده مجلس شــورای اســلامی 
از حــوزه انتخابیــه تهــران، ری، 
شمیرانات، اسلامشــهر و پردیس 
اســت. وی دارای مــدرک دکتری 
نانو زیست فناوری دانشگاه صنعتی 
شــریف اســت و هم اکنون عضو 
کمیســیون صنایع و معادن مجلس 
شورای اسلامی است. احمد نادری  
دانشیار مردم شناســی در دانشکده 
علــوم اجتماعی دانشــگاه تهران  
توانســت در یازدهمین انتخابات 
مجلس شورای اسلامی با کسب ۷۸۳ 
هــزار رای، به عنوان نفر پانزدهم از 
حوزه انتخابیه تهران انتخاب شود و 
هم اکنون نایب رئیس اول کمیسیون 
آموزش و تحقیقات  مجلس است. 
علی کریمــی فیروزجایــی )زاده 
۱۳۵۱( نماینــده حوزه انتخابیه بابل 
در دوره های هشتم و یازدهم و عضو 
هیئت رئیسه و کمیسیون آموزش و 
تحقیقــات یازدهمین دوره مجلس 
شــورای اســلامی اســت.محمد 
کرمانشاه(  رشــیدی)زاده ۱۳۵۴- 
دارای دکترای قرآن و علوم حدیث 
نماینده مردم کرمانشــاه در مجلس 
شــورای اسلامی  وعضو کمیسیون 
کشــاورزی، آب و منابــع طبیعی 

مجلس است.
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